
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 10.02.2015  
 

 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, 

sedinţa extraordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 21/2015 ,  la care au participat un număr de 10 

consilieri locali (absent motivat consilier Ristea Florin) , primarul şi secretarul comunei 

Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 10 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru , constată că prin adresa nr. 766 din 

06.02.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa extraordinară a Consiliului local 

Unguriu, odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt 

întrunite condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu 

local şi dă citire ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului comunei Unguriu, judetul 

Buzau ,  pentru anul 2015 , 

ordine de zi  a şedinţei ce este aprobată  cu 10 voturi pentru , din cei 10 consilieri locali prezenţi. 

  

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu, d-l Tirizică Gheorghiţă , precizează faptul că 

materialele de şedinţă au fost transmise , face precizari suplimentare prezentand adresele 

primite cu repartizarea sumelor pentru bugetul anului 2015 al comunei Unguriu . Sumele 

repartizate pentru 2015 sunt acelasi, asa cum  au fost prezentate in sedinta ordinara din 

ianuarie, singura mentiune fiind faptul ca la sectiunea cheltuieli de personal s-a transmis 

plafonul maxim care este de 1084000 lei, regasindu-se aceeasi problema ca in anii anteriori , 

banii pentru personal primarie fiind insuficienti , fiind necesare rectificari de buget pe masura 

diminuarii sumelor acordate pentru cheltuieli personal invatamant care are alocata o suma mai 

mare decat necesar . 

 Consilier Bica George intreaba de ce se intampla an de an aceasta problema la 

cheltuielile de personal , solicita sa se faca o solicitare scrisa la organele abilitate , pentru ca 

nu este normal . Doreste sa se faca ceva concret , o solicitare la care sa se raspunda concis cu 

baza legala care prevede acest lucru . 



 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , aduce la cunostinta faptul 

ca  s- a pus de nenumarate ori aceasta problema , s-a discutat si cu deputatii si senatorii 

arondati zonei , insa legislatia este de asa natura si nu este posibila nicio varianta legala ,  

pentru ca , raportat la numarul de elevi din Scoala Gimnaziala Unguriu , se aloca o suma mai 

mare decat necesarul la cheltuielile de personal Scoala Unguriu si sunt insuficienti banii 

pentru cheltuieli personal primarie . La persoane handicap se acorda 90% din bugetul de stat 

iar 10% se pun din bugetul local. 

 Consilier Bica George intreaba daca s-au platit drepturile pentru 

transportul/naveta cadrelor didactice pentru ca a vazut la stiri faptul ca se castiga in instanta 

aceste drepturi neacordate . Solicita sa se gaseasca solutii pentru extinderea retelei de 

alimentare cu gaze naturale in comuna , pentru ca nu este drept sa beneficieze numai unii de 

gaze naturale iar altii nu .  

 Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizică Gheorghiţă afirma ca se vor plati 

sumele pentru transportul/naveta cadrelor didactice , precizeaza ca sunt restante din anii 

anteriori care trebuie platite mai intai . Precizeaza faptul ca nu se poate investi in reteaua de 

gaze de care sa beneficieze un operator privat , asa dupa cum se poate vedea lesne si in presa 

de actualitate  cei care au facut astfel de investitii au avut probleme cu legea , investitiile 

considerandu-se a fi nelegale de organele de control.   Prezinta in continuare anexele 

proiectului de hotarare .  

 Consilier Dragulin Paul : la iluminat , considera ca ar fi bine sa se puna stalpi cu 

becuri pe aleea cimitirului bisericii Unguriu , sa se ia in calcul acest lucru cand se face planul 

de achizitii pe anul 2015 . 

 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru din cei 10 consilieri locali prezenti ,  proiectul de 

hotărâre fiind adoptat . 

 

                   Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la 

cuvânt , preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Sturzoiu Doru, declară închisă şedinţa 

consiliului local Unguriu . 

 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal. 

 

 

 

 

                    PREŞEDINTE ,                                       SECRETAR COMUNĂ, 

                 STURZOIU DORU                                  MARIN ADRIAN VASILE    


